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BR.0002.5.2023.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XLVI/2023 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 29 sierpnia 2023 roku 

 

Ad.1 Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XLVI sesję Rady Gminy Baranów o godz. 09:00. Powitał Radnych (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecni: Radny G.Bystry, Radny P.Marciniak, Radny M.Tyra, 

Radna M.Wylęga) Panią Wójt B.Lewandowską – Siwek, pracowników Urzędu Gminy oraz 

informatyka.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: https://baranow.esesja.pl/transmisja/40450/sesja-rady-w-

dniu-29-sierpnia-2023.htm 

 

Ad. 2 Wydanie zaświadczenia o wyborze na Radną Gminy Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej w 

Baranowie Panią Ilonę Skibę o wręczenie Pani Elżbiecie Woźniakowskiej zaświadczenia o wyborze 

na Radną Gminy Baranów. Pani Ilona Skiba - Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w 

Baranowie odczytała treść zaświadczenia „Na podstawie art. 449 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 roku - 

Kodeks Wyborczy (Dz.U. z 2022 r. poz. 1277 ze zm.) Gminna Komisja Wyborcza w Baranowie 

stwierdza, że w wyborach, które odbyły się dnia 2 lipca 2023 roku Pani Woźniakowska Elżbieta 

wybrana została Radną Gminy Baranów”. Wydając zaświadczenie P.I.Skiba życzyła Radnej 

sukcesów w życiu prywatnym i zawodowym oraz satysfakcji z pracy na rzecz lokalnej społeczności. 

(kserokopia zaświadczenia stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

Ad. 3 Złożenie ślubowania przez Radną i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że zgodnie z art. 23a ustawy o samorządzie 

gminnym przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają ślubowanie. Przypomniał, że 

ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu przez Przewodniczącego roty ślubowania, 

radna wypowiada słowo „ślubuję”; może również dodać: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer odczytał rotę ślubowania o treści:  

,,Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców".  

Pani Elżbieta Woźniakowska wypowiedziała słowo „Ślubuję”. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer w imieniu Rady i swoim złożył Pani E. Woźniakowskiej 

gratulacje i powitał w gronie Rady Gminy Baranów.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Radnych o sprawdzenie qworum. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że obecnych jest 11 Radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Gminy 

może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. 4 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad – brak. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wydanie zaświadczenia o wyborze na Radną Gminy Baranów. 

https://baranow.esesja.pl/transmisja/40450/sesja-rady-w-dniu-29-sierpnia-2023.htm
https://baranow.esesja.pl/transmisja/40450/sesja-rady-w-dniu-29-sierpnia-2023.htm
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3. Złożenie ślubowania przez Radną i stwierdzenie prawomocności obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2023 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 

2023-2027. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie objęcia dodatkowych udziałów przez Gminę Baranów w               

podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. z o.o. z siedzibą w Kępnie. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/3/2018 Rady Gminy Baranów z dnia 17 

grudnia 2018 roku w sprawie ustalenia składów osobowych Komisji Stałych Rady Gminy 

Baranów.  

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/6/2018 Rady Gminy Baranów z dnia 17 

grudnia 2018 roku w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Baranów. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości 

Lipka ustalonej jako część wsi Grębanin na Lipka rodzaj miejscowości osada. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami Gminy 

Baranów na lata 2023-2026". 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miejscowości Słupia pod Kępnem. 

17.   Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

18.   Wolne wnioski i informacje. 

19.   Zamknięcie sesji.      

 

Ad. 5 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

Wójt B.Lewandowska - Siwek przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od ostatniej sesji. 

Powiedziała, że uchwały z poprzedniej sesji zostały zrealizowane (08:01 – 12:09 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jakieś pytania do Pani Wójt – brak. 

 

Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura rady 

wpłynęły: 

- 26.06 wpłynął protokół kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów z 26 czerwca 2023 roku  

- 17.07 wpłynęło obwieszczenie Komisarza Wyborczego w Kaliszu II z dnia 3 lipca 2023r. o 

wynikach wyborów uzupełniających do Rady Gminy Baranów przeprowadzonych w dniu 2 lipca 2023 

roku – w których Radną została wybrana Pani Elżbieta Woźniakowska  

- 26 lipca od Wojewody Wielkopolskiego wpłynęła analiza oświadczenia majątkowego 

Przewodniczącego Rady z prośbą o przedłożenie pisemnych wyjaśnień dot. braków i uchybień 

formalnych w złożonym oświadczeniu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 
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P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (13:31 – 23:35 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2023 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Piotr Marciniak, Marcin Tyra, Marta Wylęga 

  

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLVI/393/2023 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2023-2027. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (24:58 – 26:16 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2023-2027  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Piotr Marciniak, Marcin Tyra, Marta Wylęga 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLVI/394/2023 - stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie objęcia dodatkowych udziałów przez Gminę Baranów w               

podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. z o.o. z siedzibą w Kępnie. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (27:09 – 27:40 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie objęcia dodatkowych udziałów przez Gminę 

Baranów w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. z o.o. z siedzibą w 

Kępnie 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Piotr Marciniak, Marcin Tyra, Marta Wylęga 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLVI/395/2023 - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/3/2018 Rady Gminy Baranów z dnia 

17 grudnia 2018 roku w sprawie ustalenia składów osobowych Komisji Stałych Rady Gminy 

Baranów 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer przedstawił uzasadnienie do tego oraz kolejnego projektu 

uchwały, w związku z powiązaniem obu projektów uchwał (28:50 – 29:26 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań Przewodniczący odczytał projekt uchwały (29:34 – 31:11 minuta transmisji) i 

przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/3/2018 Rady Gminy 

Baranów z dnia 17 grudnia 2018 roku w sprawie ustalenia składów osobowych Komisji Stałych Rady 

Gminy Baranów 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Piotr Marciniak, Marcin Tyra, Marta Wylęga 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLVI/396/2023 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/6/2018 Rady Gminy Baranów z dnia 

17 grudnia 2018 roku w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Baranów 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w poprzednim 

punkcie. Zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. Wobec braku pytań 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały (31:54 – 32:59 minuta transmisji) i przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/6/2018 Rady Gminy 

Baranów z dnia 17 grudnia 2018 roku w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Baranów  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Teresa 
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Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Piotr Marciniak, Marcin Tyra, Marta Wylęga 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLVI/397/2023 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Baranowie Małgorzatę Wiśniewską o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawiła projekt uchwały (33:36 – 35:00 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Piotr Marciniak, Marcin Tyra, Marta Wylęga 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLVI/398/2023 - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (35:51 – 38:24 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i 

ustalenia jej przebiegu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Piotr Marciniak, Marcin Tyra, Marta Wylęga 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLVI/399/2023 - stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 
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Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości 

Lipka ustalonej jako część wsi Grębanin na Lipka rodzaj miejscowości osada 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (39:23 – 41:22 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju 

miejscowości Lipka ustalonej jako część wsi Grębanin na Lipka rodzaj miejscowości osada 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Piotr Marciniak, Marcin Tyra, Marta Wylęga 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLVI/400/2023 - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami 

Gminy Baranów na lata 2023-2026" 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (42:22 – 43:35 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad 

zabytkami Gminy Baranów na lata 2023-2026" 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Piotr Marciniak, Marcin Tyra, Marta Wylęga 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLVI/401/2023 - stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miejscowości Słupia pod Kępnem. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (44:26 – 45:20 minuta transmisji). 
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Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miejscowości Słupia pod Kępnem 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa 

Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Elżbieta Woźniakowska, Teresa 

Zawada  

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bystry, Piotr Marciniak, Marcin Tyra, Marta Wylęga 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLVI/402/2023 - stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Ad. 17 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady nie 

wpłynęły żadne interpelacje czy zapytania. 

 

Ad. 18 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział (46:24 – 1:06:45 minuta transmisji): 

Radna Teresa Jerzyk zapytała kiedy rozpocznie się przebudowa i budowa drogi gminnej w Grębaninie 

w kierunku Kolonii I? 

Kierownik Andrzej Kiedos odpowiedział, że Gmina ubiega się o pozwolenie na budowę i zgłoszenie. 

Dodał, że inwestycja podzielona jest na dwa etapy, część dotyczy budowy drogi a część przebudowy 

oraz że w Starostwie złożony został wniosek o pozwolenie na budowę, z chwilą otrzymania 

pozwolenia inwestycja zostanie rozpoczęta. Powiedział, że zadanie to jest ujęte w budżecie i 

dodatkowo staramy się o dofinansowanie na tą inwestycję. 

Radna Teresa Jerzyk zapytała czy w tym roku zostanie inwestycja rozpoczęta czy kolejny rok 

mieszkańcy mają jeździć po dziurach. Powiedziała, że na początku roku było mówione że będzie 

przebudowa i nie warto wyrównywać poboczy, pobocza wyrównano i znów są dziury. Dodała, że za 

chwilę rozpocznie się rok szkolny, ruch będzie większy a wymijanie się na tej drodze jest tragedią.  

Kierownik Andrzej Kiedos powtórzył, że realizacja zadania rozpocznie się z chwilą uzyskania 

pozwolenia na budowę. Dodał, że zadanie to wiąże się też z doprojektowaniem oświetlenia ulicznego, 

dlatego to trochę trwa. Powiedział, że jeżeli pobocza zostały porozjeżdżane to w ramach bieżących 

napraw zostaną doprowadzone do użyteczności.   

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek powiedziała, że bardzo chciałaby żeby to wszystko szybciej się 

działo. Dodała, że od zatwierdzenia tej inwestycji nic ze strony Gminy nie jest wstrzymywane, po 

prostu tak to wszystko długo trwa. Powiedziała, że podczas podpisywania umowy z KPDM na 

budowę drogi Mroczeń – Słupia prezes powiedział, że nie warto rozpoczynać budowy drogi przed 

zimą i dodała, że tutaj może być podobnie – nawet jeżeli uzyskamy pozwolenie na budowę i 

podpiszemy umowę, to P.Wójt myśli, że żadna firma nie rozpocznie budowy drogi na zimę, nie 

rozkopie całej drogi. To zadanie będzie dwuletnie (2023-2024) i czy rozpoczniemy w tym roku czy w 

przyszłym, realizacja będzie wyglądać tak samo. Dodała, że uzgodnienia i pozwolenia wymagają 

czasu i przeprosiła, że nie uda się zrobić tej drogi w tym roku.  

Radna Teresa Jerzyk powiedziała, że mieszkańcy liczą na przebudowę tej drogi i poprosiła o 

wyrównanie poboczy.  



8 

 

Radny Ryszard Stasiowski zapytał czy będą czyszczone rzeki przepływające przez Gminę. Dodał, że w 

ubiegłym roku Pan Kierownik mówił, że Wody Polskie zadeklarowały czyszczenie w tym roku i 

Radny chciał się dowiedzieć czy będzie coś w tym zakresie robione. 

Kierownik Andrzej Kiedos odpowiedział, że w ubiegłym tygodniu, po ponownym zapytaniu ze strony 

Gminy, otrzymaliśmy od Wód Polskich odpowiedź, że rzeka Jamnica na odcinku od byłej krajówki a 

obecnej powiatówki będzie jeszcze w tym roku czyszczona. 

Radny Andrzej Stodolski w temacie spotkania P.Wójt z przedsiębiorcami odnośnie drogi krajowej nr 

39 wyraził ubolewanie, że nie został na nie zaproszony. Druga sprawa – pojawił się ponownie barszcz 

Sosnowskiego i trzeci temat – Radny zgłosił uschnięte drzewo na gorzelni w Mroczeniu, które zagraża 

bezpieczeństwu budynku i ludzi.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że spotkanie z projektantem drogi krajowej nr 39 

było na prośbę przedsiębiorców i dotyczyło tylko zjazdów do zakładów. Dodała, że Gmina nie mocy 

dokonywania uzgodnień z GDDKiA w zakresie przebudowy tej drogi, spotkanie dotyczyło tylko 

zapoznania się z usytuowaniem tych zjazdów do przedsiębiorców, stąd P.Wójt nie widziała potrzeby 

informowania o spotkaniu Radnego. W temacie barszczu sosnowskiego, P.Wójt powiedziała, że 

opryski wykonywane są przez Gminę wiosną. Z kolei w temacie drzewa poprosiła o odpowiedź Pana 

Kierownika.  

Kierownik Andrzej Kiedos odpowiedział, że w ubiegłym tygodniu rozmawiał o tym z mieszkańcami i 

przekazał, że suche gałęzie zostaną usunięte przy czyszczeniu rynien i dodał, że trwa procedura 

uzyskania pozwolenia na wycinkę dwóch uschniętych drzew.  

Radna Teresa Jerzyk w temacie przebudowy drogi nr 39 zapytała jak będzie wyglądało skrzyżowanie 

z drogą na Grębanin.  

Kierownik Andrzej Kiedos odpowiedział, że zadanie to zostało podzielone ostatecznie na 3 etapy, 

jednym z nich jest przebudowa skrzyżowania o które Radna pyta. Dodał, że ten etap realizowany 

będzie jako pierwszy, ponieważ GDDKiA pozyskała dofinansowanie na przebudowę skrzyżowań. 

Powiedział, że skrzyżowanie uwzględnia nowy przebieg drogi powiatowej, na którą Powiat uzyskał 

ZRID oraz czwarty wlot na budowaną drogę gminną Mroczeń – Słupia wraz z sygnalizacją świetlną.   

Radny Ryszard Stasiowski powiedział, że w budżecie pojawiło się zadanie przebudowa skrzyżowania 

ul. Jasnej z ul. Przy Torach i zapytał czy będzie tam zmiana pierwszeństwa przejazdu.  

Kierownik Radny Andrzej Kiedos odpowiedział, że skrzyżowanie to w ¾ jest na terenie Gminy 

Baranów a w ¼ na terenie Gminy Kępno. Przebudowa polegać będzie na wyniesieniu skrzyżowania i 

jego doświetleniu, natomiast organizacja ruchu pozostanie bez zmian.   

Radna Teresa Jerzyk w temacie przebudowy drogi nr 39 powiedziała, że najlepszym rozwiązaniem 

byłoby rondo.  

Radny Andrzej Kiedos odpowiedział, że GDDKiA otrzymała dofinansowanie na przebudowę tego 

skrzyżowania poprzez umieszczenie sygnalizacji świetlnej więc na pewno nie będzie tam ronda.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek dodała, że od projektanta i specjalistów w tym zakresie wie, że 

ronda nie spisują się na drogach które nie są równorzędne czyli jak u nas będzie to krajówka z 

powiatówką i drogą gminną, wówczas lepsza jest sygnalizacja świetlna, ponieważ ruch na krajówce 

zahamował by wjazd na rondo od strony Grębanina i Słupi. Rondo ma sens jeżeli przynajmniej 3 drogi 

są tej samej kategorii.  

 

Ad. 19 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer  wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie 

XLVI sesji o godz. 10:08 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                                           Podpisał: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy                                      Przewodniczący Rady Gminy Baranów 

            Małgorzata Fras                                                                        Marian Kremer  

 


